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Prostřednictvím Školniho fóra se Národní siť Zdrarnj,ch měst ČR
snaží povzbudit mtadou generaci k zapojení do otázek zkvalitnění
života a rozvoje školy a obce.

V naší škole se 10. května sešlo 25 žáků z5. - 9. třídy. Rozdělili se
do 5 skupinek, ve ktenich se zamýšleli nad tím, s čím jsou v naší obci
a ve své škole spokojeni a co se jim líbí. Diskutovali o tom, co by se
mohlo zlepšit. O stných nápadech pak ve skupince hlasovali a nejlepší
nápady poslali do finále. V kole o obci dali nejvic hlasů opravě silnice,
vybudování skateparku a opravě koupaliště.

V části o škole jsme nezůstalijen u názorů 25žáků, ale zapojilijsme
i jejich spolužála7 z uvedených tříd do školníankety. Takže u dětívede
přání využívat ve škole mobilní telefony, mít bufet - automat a o tře-
tí místo se dělí návrh trávit polední přestávku na zahradě s návrhem
relaxační místnosti.

Z úst moderát ora zaznělo, že jsou v Čn 1en dvě města, která uvolní
urči§j finanční obnos na realizaci návrhů, budou-li reálné, a Rokytnice
je jedním z nich.

A už během letošních prázdnin se bude vítězný návrh realizovat.

l. Antošová

výsledky ŠxoLNÍHo FóRR

Zástupci 5. - 9. třídy navrhli hned 20 projektů ke zkvalitnění života
ve městě a ve škole,

Výsledky MĚsTo (ToP 1o projektů):
1. Oprava silnice
2. Skatepark
3. Oprava koupaliště
4. Obnova kina
5. Zlepšit podmínky života pro občany
6. Oprava staré jídelny
7. Supermarket
8. Zlepšitvzhled náměstí
9. Využít bývalou budovu KB

1 0. Vylepšení posilovny

Výsledky ŠKoLA (ToP 10 projektů)
1. Možnostlrt o přestávce na zahradu
2. 5Kolnl nrlste
3. používání mobilních telefonů
4. Relaxační místnost
5. Možnost nákupu svačin o velhých přestávkách vTescu
6. Modernizace šaten
7. více času na informatice
8. Modernizace školní jídelny
9. Židle - novější, pohodlnější

1 0. Vybavení odborných učeben

Po skončení hlasování byly výsledky okomentovány a žákům
bylo yysvětleno, co je možné řealizovat a co bohužel možné není.
Výsledky ttýkající se města okomentoval místostarosta Petr Kada-
r4i a argumenty k uýsledkům hlasování pro školu pak paní ředitelka
Mgr. Blanka Zemánková,

Ne všechny body může město ovlivnit (např. soukromívlastníci ob-
jektů) a zrovna tak ne všechny bodyje možné realizovat ve škole.

Následně pak proběhla v těchto třídácrr ŠrolruínruxETA, do které
již byli zapojeni všichni žáci ve třídě. t/ybírali z 20 projektů, kteréjejich
spolužáci navrhli na školním fóru. Navíc mohli doplnit vlastní návrh, co
by se dalo ve škole zlepšit,
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Výsledlry ŠKoLNÍANKETA

1 . používání mobilních telefonů
2. Bufet - automat
3. Relaxační místnost
4. Možnostjít o přestávkách na zahradu
5. Jídla na přání, pestřejšíqýběr příloh
6. Vybavení v tělocvičně, cvičební pomůcky
- ;,,,/. Llole - nove]Sl, ponodlneJsi
B. Školní rozhlas
9. Vybavení odborných učeben

]0. Modernizace šaten
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Jako vítězný projekt, kený bude podpořen ze strany města finanč-
ní částkou 25.000 Kč, byl yybrán projekt Relaxační místnost (relaxač-
nílodpočinkové zóny ve třídách).

Akce se konala v rámci projektu Zdravé město, na ktenj, byla po-
sllytnuta dotace z programu Libereckého kraje na podporu místní
Agendy 21.
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Tato akce probíhá v rámci projektu,,PART-NET",
podpořeného gra ntem z fondů ENP 201 4 - 2021
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